
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 8. juni 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 301
Mener ministeren, at dansk kultur, film og TV alene bør produceres af danske selskaber 
og i bekræftende fald oplyse, hvordan regeringen definerer danske selskaber, da mange 
danske producenter er ejet af udenlandske selskaber?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Birgitte Bergman (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Birgitte.Bergman@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Christian Schmidt
formand
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